
 

V prvem stavku v veroizpovedi tudi izpovemu, da 

verujemo v enega Boga. Poganske vere verujejo v več 

bogov. Zato jih nekako razvrščajo po pomenu, ki ga 

imajo. Sam Bog se je razodel Mojzesu na gori Sinaj: 

»Ne imajo drugih bogov poleg mene!«(2 Mz  20,1). 

Bog se je tudi kasneje razodel prerokom in ti so 

ljudstvo grajali, ker so sprejeli poganske bogove in jim 

služili. Jahve jim je obljubil, ko so šli v obljubljeno 

deželo, da jih bo on varoval, če bodo častili samo 

njega in mu služili. Skušnjava je bila prevelika, zato so 

sprejeli poganske bogove, ki so jih pripeljale do tega, 

da so prišli mogočnejši narodi in jih pokorili. 

Jezus razodene Boga kot Očeta. Oče ljubi vsakega 

človeka, »kako bi mogel sovražiti to, kar je sam 

ustvaril«. Zato se lahko vsak človek zateče k Bogu. 

Veliko bolj je usmiljen in dober Bog kot na naši 

zemeljski očetje. 



POZDRAV IN PREDSTAVITEV NOVEGA ŽUPNIKA 

Spoštovani farani ali župljani. Ne vem kako raje slišite, oziroma kako ste vajeni, 

da vam rečemo. Ne bojim se, da me ne bi tega sčasoma naučili. Vidite, take in 

podobne težave bomo imeli, zato je najbolje, da se čim prej dobro spoznamo, da 

bomo lahko skupaj kaj dobrega storili za nebeško kraljestvo.  

G. škof me je poslal med vas za vašega novega župnika. Zadnjih enajst let sem bil 

župnik v Kočevju in v Mozlju, še prej pa enajst let župnik v Škocjanu in na Bučki. 

Ker sta ti dve župniji v naši dekaniji, smo se z mnogimi med vami v preteklosti že 

srečavali.  

Bog me je na ta svet poslal pred skoraj 52-timi leti. Otroštvo sem preživljal ob 

dveh sestrah, bratu ter mami, očetu in stari mami na manjši kmetiji v Suhi Krajini, 

v župniji Hinje. Klic v duhovništvo sem čutil že od malega, ko sem bil silno rad v 

cerkvi bodisi pri maši, bodisi pri pobožnostih. Zato sem pri petnajstih letih odšel 

v Malo semenišče v Vipavo, nato pa v ljubljansko bogoslovje. Kot diakon sem eno 

leto pomagal v Bolniški župniji, po mašniškem posvečenju leta 1998 pa sem bil 

poslan za kaplana v Domžale za tri leta in nato v ljubljansko Trnovo za eno leto. 

Potem se je začela moja župnijska pot.  

Prav se mi zdi, da vam iskreno spregovorim še o eni svoji življenjski postaji. Pred 

slabima dvema letoma so mi diagnosticirali raka na črevesju. Sledilo je 

zdravljenje, pred dobrim letom dni sem bil operiran in okrevanje še ni 

popolnoma končano. Uradno sem trenutno zdrav, a na opazovanjih. Izkušnja 

bolezni me je spremenila. Žal ne samo na bolje. Upam, da tega ne boste preveč 

občutili prav vi, moji bodoči farani. 

Bog me je resda obdaril z veliko postavo, za kakšen kilogram več pa se bojim, da 

sem zaslužen sam. Mi pa zato ni dal mnogih drugih talentov, ki bi si jih želel sam 

in jih pogosto pričakujejo ljudje od duhovnikov. Nisem na primer kaj hudo 

nadarjen in zagnan za gospodarstvo. Zato sem vesel, da prihajam na župnijo za 

župnikom, ki je tu bil veliko bolj »doma« kot jaz. In sem vesel, da bova vsaj nekaj 

časa očitno skupaj skrbela za svetokriško faro. Tako se bom lahko od njega kaj 

naučil.  

Seveda pa se zavedam jaz sam, kakor tudi g. bivši župnik Franc in verjamem, da 

tudi mnogi med vami, da ne bo vedno lahko. Oba župnika: sedanji in bivši, se 

želiva iskreno truditi, da bo najino skupno bivanje in delo za vas vse zgolj in samo 

v blagoslov. 

Zato vas bolj kot kaj drugega prosim, da tudi vi enako sprejemate oba in enako 

prenašate kakšne najine muhe ali kaj podobnega.  



Nikoli ne bi prišli skupaj, če bi se Bog v svoji previdnosti in modrosti ne odločil, 

da nas vse prav po tej poti in skupaj pelje v nebesa. Tega nikoli ne pozabimo. Pot 

v nebesa ni lahka. Potrebno se je brusiti in prilagajati.  

Ker to pot hodimo z Jezusom in za njim, je to nujno pot križa – križev pot. 

Verjamem, da župljanom župnije sv. Križa ni potrebno posebej razlagati, kako je 

križ nujen za odrešenje.  

Ne prihajam med vas zato, da bi rušil, kar ste doslej skupaj z dosedanjimi župniki 

gradili. Seveda pa to ne pomeni, da ne bom kakšne stvari storil drugače, kot ste 

vajeni in se vam mogoče zdi edino prav. Vabim vas, da se medsebojno 

spoštujemo, si zaupamo, si iskreno in brez slabe volje povemo, kaj nas moti ali 

kaj bi želeli drugače. Predvsem pa vas prosim, da skupaj in drug za drugega čim 

več molimo.  

Tako bomo sposobni presegati tudi svoje navade in svoj prav in skupaj prisluhniti 

kam in kako nas Gospod sam vabi, da bi bolj živeli kot njegovi učenci, bili 

zanesljivo na poti zveličanja in na ta način bili priče tudi za ljudi, ki Kristusa še ne 

poznajo.  

Mnogi med vami ste doslej opravljali ali še vedno opravljate mnoge funkcije v 

župniji. Hvala vam za vse za nazaj in vas vabim in prosim k sodelovanju tudi 

vnaprej, ker pa Bog ne uporablja za svojo žetev samo najboljših delavcev (dokaz 

za to sem jaz), sem prepričan, da prav vsak župljan ima nek talen, neko 

sposobnost, s katero lahko kaj pripomore k rasti našega župnijskega občestva.  

Dajmo pogumno in z dobro voljo na razpolago vsemu občestvu to, kar nam je 

Gospod v svoji dobroti podaril.  

Vaš novi župnik Damjan Štih 

 

VELIKI ŠMAREN – VNEBOVZETJE DEVICE MARIJE 

Vnebovzetje Device Marije ni slučajno največji Marijin praznik in obenem dan, ki 

privabi k sv. mašam velike množice ljudi. Na svoji materi Mariji nam je naš 

Gospod in Odrešenik Jezus Kristus pokazal, kakšna je konča usoda odrešenih. 

Marija, ki je vedno znala Bogu in njegovim načrtom dati prednost pred svojimi 

načrti, je posebej slovesno prejela sad, ki ga je s smrtjo in vstajenjem za nas 

zaslužil njen Sin – večno življenje v nebesih. 

Praznovanje velikega šmarna naj zato v nas še okrepi naše hrepenenje po 

nebesih in vsakodneven trud, da Božjo voljo tudi mi spoznamo in jo izpolnimo.  



Lepo vabljeni k praznični sv. mašam, ki bodo 15. avgusta ob 7. h in 10. h v Sv. 

Križu in ob 9. h v Bušeči vasi 

 

OZNANILA 

 

NA KRIŠTOFOVO NEDELJO STE V AKCIJI MIVA darovali 1365 eur za vozila naših 

misijonarjev. Hvala za ta vaš dar in za vse darove za misijonarje.  

PRI KRSTU STA BOŽJA OTROKA POSTALA Jasna Banič iz Sv. Križa in Lin Fabekovič 

iz Kelce- Nakla. Družinam krščencev čestitamo in kličemo nanje Božji blagoslov. 

UMESTITEV NOVEGA ŽUPNIKA bo v nedeljo, 11. avgusta, pri 10. sv. maši. 

Umestitev bo opravil generalni vikar naše škofije g. Peter Kokotec.  

PRIPRAVA NA KRST bo v petek, 9. avgusta, po večerni maši v župnišču. Poleg 

staršev naj na pripravo pridejo tudi botri, če seveda niso doma kje daleč. Krst 

prijavite po možnosti že pred pripravo v času uradnih ur. K prijavi prinesite s 

seboj rojstni list otroka ter (cerkveno poročeni) družinsko knjižico. 

HVALA IN BOGLONAJ tistim iz Broda, ki ste pretekli dve nedelji čistili in krasili 

župnijsko cerkev. 11. in 18. avgusta čistite in krasite iz Dobrave, 25. avgusta iz 

Brezij in 1. septembra z Brezovice.  

 

Izdal in razmnožil Župnijski urad Sv. Križ- Podbočje; odgovarja Damjan Štih, 

župnik 


